

Aanwezig: Sarah De Deckere (jeugdconsulent), Francis Allaert (KLJ), Sven Matthys (KLJ), Timme Mahieu (Scouts), Bo Desmareaux, Lars Persyn (Scouts) Remo Vanstechelman (KSA Varsenare), Saar Verweider (KSA Rafiki), Fien Debruyne (KSA Rafiki), Jill Heindryckx (KSA Rafiki)

Verontschuldigd: Claudia Coudeville (schepen Jeugd), Tine Maes (K.H. Sint-Cecilia), Wolke Saelens (t Kompas)

1. Goedkeuring verslag vorige zitting

Het verslag wordt goedgekeurd zonder opmerkingen.

2. Aanpassing reglement jeugdsubsidies

In de vorige jeugdraad werden enkele wijzigingen besproken van het subsidiereglement. Volgende punten zullen gewijzigd worden:

- Verwoording 'Volwassen begeleiding' behouden met toevoeging van '(oud-leiding, ouderban)'
- Het punt 'Aanvullende vorming met attest' wordt niet toegepast dus wordt uit het reglement verwijderd.
- Het puntenaantal voor deelname aan vorming gaat van 20 punten naar 10 punten. Op heden is er een gewicht van 1/3 op vormingen door het hoge aantal vormingen.
- De verwoording 'Orde en Netheid' wordt aangepast naar 'Afspraken en netheid'
 - De twee aparte punten binnen en buiten de lokalen wordt 'aan de lokalen'.
 - Het criterium 'Naleving van de gemeentelijke afsprakennota' (10 punten) wordt toegevoegd.
- De verwoording 'Medewerking aan jeugdraadactiviteiten' wordt vervangen door 'Gemeentelijke activiteiten' (20 punten).

KSA Rafiki en Scouts geven aan dat de puntenverdeling qua activiteiten ook kan nagekeken worden. De KSA heeft meer groepen maar geven activiteit om de twee weken, terwijl Scouts minder groepen heeft en wekelijks activiteiten doet.

- ➔ Na een brainstorm wordt er vastgesteld dat een andere puntenverdeling op het eerste zicht niet mogelijk lijkt gezien dan ook andere verenigingen benadeeld kunnen worden.

De verenigingen vragen of de organisatie van een fuif mag meetellen als activiteit.

- ➔ Deze punten gaan over de wekelijkse werking met hun leden dus in dit kader kan de fuif met voorbereiding niet meegeteld worden.

KLJ geeft aan dat zij als leiding soms elf vormingen geven. In die zin is er de vraag of dit ook kan meetellen onder vorming.

- ➔ Gezien vorming geven ook bijdraagt aan de vorming van leiding en toekomstige leiding, kan dit meetellen onder vorming. Hiervoor dient ook een attest te worden voorgelegd.

3. Dag van de Jeugdbeweging

Voor Dag van de Jeugdbeweging willen de Jabbeekse jeugdverenigingen een fuif geven voor alle leiding.

In de werkgroep wordt nagevraagd weke leeftijdsgrens er gehanteerd zal worden (voorstel: 16+ jaar)

Er is de vraag via welke handelaar drank dient aangekocht te worden, indien dit in eigen lokalen doorgaat.

4. Medewerking Middeleeuws Festival

Er wordt medewerking gevraagd voor het Middeleeuws Festival omtrent shiften invullen en het sjourren van een brug. Voor de jeugdverenigingen is dit geen haalbare kaart gezien de zomerkampen en een gebrek aan kennis.

Er is een spreadsheet gedeeld om zich op te geven als vrijwilliger op het Middeleeuws Festival.

5. Medewerking Nacht van Jabbeke

Dezelfde vraag wordt gesteld voor medewerking op Nacht van Jabbeke. Er wordt benadrukt dat dit tijdig dient ingevuld te worden, gezien er anders extra personeel wordt ingezet.

6. Evenementen aanvragen – evaluatie eventfiche

Zijn er verbeteringen mogelijk bij het aanvragen van evenementen? Hoe kunnen we jullie nog beter ondersteunen in de organisatie ervan?

KLJ geeft aan dat ze EagleBE een makkelijke tool vinden. Ze hebben dit reeds gebruikt voor een aanvraag in Damme. Met de tool kan je evenementen kopiëren van voorgaande editie waardoor je niet telkens alles opnieuw moet invullen. Dit zou dus ook een meerwaarde kunnen zijn in Jabbeke.

De verenigingen geven aan dat het positief is dat de datum voor het veiligheidsoverleg flexibeler afgesproken wordt.

De verenigingen geven aan dat een sjabloon van een draaiboek, een checklist wat verwacht wordt en het meedelen van deadlines een grote meerwaarde kan zijn.

Er is de vraag naar een toegankelijker systeem voor reservatie van materialen en zalen.

7. Verkiezingen 2024

Op 13 oktober zijn er gemeenteraadsverkiezingen.

Kunnen er acties georganiseerd worden voor de jeugd?

- Flyer of affiche over standpunten rond jeugdbeleid van de verschillende partijen
- Memorandum opmaken: soort wensenlijst over waar we naartoe willen (er wordt een brainstorm document gedeeld om dit verder uit te werken)
 - Jeugdhuis met activiteiten
 - Organiseren van evenementen vlotter laten verlopen, makkelijker tool
 - Controle van speelpleinen en tijdige vernieuwing

- Opwaardering van jeugdlokalen en jeugdzone in Varsenare
- Meer jeugdactiviteiten in Jabbeke
- Toegankelijkheid en veiligheid bij evenementen voor jongeren
- Betere fietspaden/routes naar school en jeugdbewegingen
- Enquête voor kinderen en jongeren om noden in kaart te brengen
- Zonnecremepaaltjes bij speelplekken
- Drinkwaterpaaltjes bij speelplekken
- Maandverbanden/tampons in gemeentelijke gebouwen
- ...

8. Varia

- De actuele gegevens van de hoofdleidingen worden opgevraagd.
- Het systeem van de herbruikbare bekers is niet meer duidelijk (KSA kreeg er minder, KLJ kan hier geen gebruik van maken). Graag hierin meer duidelijkheid en uniformiteit.
- Is er de mogelijkheid om een voetpad aan te leggen over de KSA-lokalen (optioneel: regenboogkleuren)?
- KLJ & KSA wil straten adopteren voor zwerfvuilacties.
- Er dienen duidelijke afspraken gemaakt te worden omtrent de gemeenschappelijke keuken in het VCJ (wordt onderling besproken)
- Installeren van brievenbus voor KSA lokalen (splitsing jongens en meisjes)
- Informatie over Uitpas – kan dit toegepast worden voor jeugdverenigingen?
- KSA Rafiki wil activiteit organiseren voor Fedasil – hoe is dat al verlopen met Scouts?
- Communicatie tussen gemeente en jeugdvereniging moet vlotter:
 - Gebruik van lokalen – beton wordt vaak bezet door evenementen
 - Ingrepen die worden uitgevoerd aan de lokalen
 - Sancties omtrent sterke drank communiceren naar verenigingen
- Kampvervoer reglement aanpassen naar huidige regeling met extern transport
- Er is de vraag naar hoe conform de elektriciteit is in jeugdlokalen Varsenare.
- Subsidie voor leden met een beperking (KSA Jongens) – geen consensus – we gaan voor inclusie, waar trek je de lijn?
- Nood aan meer (opslag)ruimte voor KLJ en KSA Rafiki door uitbreiding leden – nieuwe opslagkasten
- Paaltje aan de parkweg – sleutel nodig om deze neer te leggen – kan dit aangeleverd worden?
- KLJ: Container mogelijk aan site Parkweg zoals KSA?
- Toekomstige inrichting van jeugdzone aan oude tennislokalen: voorkeur voor een grasveld met een groot afdak.